

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱
Intermediate English 進階英文

當期課號	2512	Course Number	2512
授課教師	孫一鳳	Instructor	SUN, I FENG
中文課名	進階英文	Course Name	Intermediate English
開課單位	校訂必修(四日)	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	2	Credits	2
課程目標	日間部:本課程是日間部四技大二學生及二技學生的必修課程。此共同英文課程旨在進一步提升學生之溝通能力,並加強其閱讀能力及寫作概念。進修部:本課程是進修部四技大二學生的一學期必修課程。此課程旨在進一步強化學生之英語溝通能力。同時,學生也能學到「如何有效的學習英文」,為日後之終身學習,奠基紮根。	Objectives	Day program: This course is required for all sophomores who are enrolled in the four-year day program and students who are enrolled in the two-year day program. It is a general English course that aims to further enhance students' communication competence and to strengthen their reading skills as well as their understanding in terms of the writing process. Evening program: This one-semester course is required for all sophomore students who are enrolled in the four-year evening program. The purpose of this course is to further enhance their communication competence. The students will also learn "how to learn English effectively," which will become a solid foundation for their life-long learning.
教材	Reading Pass 2 文鶴出版有限公司 愛倫坡恐怖奇幻小說 牛津大學出版社	Teaching Materials	Reading Pass 2 The Crane Publication, Ltd. Tales of Mystery and Imagination by Edgar Allan Poe Oxford University Press
成績評量方式	1. 出席課堂討論:15% 2. 期中考試: 25% 3. 期末會考:25% 4. 平時小考:20% 5. 參與外語中心自學活動:15%	Grading	1. Attendance / Class Discussion: 15% 2. Mid-Term Exam: 25% 3. Final Exam: 25% 4. Regular Tests: 20% 5. Self-Study at FLC: 15%
教師網頁	-		
	本課程以課本:Reading Pass 2為主,課外閱讀美國作家愛倫坡(Edgar Allen Poe)的短篇故事為輔。每次上課擬採小組討論方式探討課本單元內容,從學期第三週開始,每星期另有規定的課外閱讀範圍,每次閱讀內容將在下次上課討論,閱讀內容亦列入期中與平時小考範圍。期中考為課堂考試方式進行,期末考由外語中心統一進行會考。學期中總共有六次平時小考,除此之外,同學另需於規定時間登入全民英檢網路測驗平台(http://163.17.24.86/english/index.aspx)完成測驗,登入的紀錄將列為部份平時小考成績。為了鼓勵同學多加利用外語中心的資源自學,規定同學必需到外語中心登入老師指定的網路自學平台(Live ABC英文學習網)閱讀,也歡迎同學多加使用語言中心購置的其他自學平台(詳細請看列表),期末老師會將同學參加自學或是導航的紀錄列入學期成績的百分之十五。 Super Stars 9/12 Warm Up / Introduction		This course is mainly based on the text book, Reading Pass 2. In addition to the text book, students have to read the short stories by Edgar Allen Poe in the collection, Tales of Mystery and Imagination (the Oxford Bookworm version). There will be six regular tests in this semester. All the reading assignments (the test book as well as Poe's short stories) will be included in the regular tests. Part of the regular exam will be held on the platform of GEPT test (http://163.17.24.86/english/index.aspx). Participation in group discussions is required. Students are encouraged not only to get familiar with but also to take good use of the self-learning platforms provided by the Language Center. They are asked to browse the platform, Live ABC, do at least two on-line practices, and choose the topics of their mid-term papers. Other records of self-learning will also be considered. On Nov. 7, students will have the mid-term exam in class. On Jan. 10, students have to attend the final exam held by the

教學內容

9/19 Lesson 1: "Ang Lee"
TMI (愛倫坡小說): "The Black Cat"
(p.16-19)
9/26 Lesson 6: "The NBA Goes Global"
TMI: "The Black Cat" (p.20-22)
Regular Test 1

Fashion?
Or
Business?

10/3 Lesson 3: "Well-Loved Pets"
TMI: "The Black Cat" (p.23-25)
10/10 Lesson 5: "Viral Marketing"
Another article about Pets, Fashion or
Super Stars
from Live ABC(Please see Direction
A)
Choose the topic of your mid-term
paper.
10/17 Lesson 5: "Viral Marketing"
TMI: "The Masque of Red Death"
(p.26-28)
Regular Test 2
10/24 Lesson 5: "Viral Marketing"
TMI: "The Masque of Red Death"
(p.29-32)
10/31 Lesson 9: "Adventure Tourism"
TMI: "William Wilson" (p.33-37)
Discussion: Somebody / Nobody
Fashion / Business

MID-TERM 11/7 MID-TERM PAPER
(Please See Direction B)

The Green World

11/14 Lesson 2: "Green Profits"
TMI: "William Wilson" (p.38-41)
11/21 Lesson 2: "Green Profits"
TMI: "William Wilson" (p.42-48)

Public Media

11/28 Lesson 7: "The Gossip Media"
TMI: "The Fall of the House of Usher"
(p.1-5)
Regular Test 3
12/5 Lesson 7: "The Gossip Media"
TMI: "The Fall of the House of Usher"
(p.5-10)
12/12 Lesson 8: "Running a SOHO"
TMI: "The Fall of the House of Usher"
(p.11-15)
Regular Test 4
12/19 Lesson 8: "Running a SOHO"
TMI: "The Tell-Tale Heart" (p.49-51)

Reviewing
&
Refreshing

12/26 Public Media
TMI: "The Tell-Tale Heart" (p.52-54)
Regular Text 5
1/2 Among the Topics
Group Reports
Regular Text 6

FINAL WEEK

Syllabus

Language Center.

Super Stars

9/12 Warm Up / Introduction
9/19 Lesson 1: "Ang Lee"
TMI (愛倫坡小說): "The Black Cat"
(p.16-19)
9/26 Lesson 6: "The NBA Goes Global"
TMI: "The Black Cat" (p.20-22)
Regular Test 1

Fashion?
Or
Business?

10/3 Lesson 3: "Well-Loved Pets"
TMI: "The Black Cat" (p.23-25)
10/10 Lesson 5: "Viral Marketing"
Another article about Pets, Fashion or
Super Stars
from Live ABC(Please see Direction A)
Choose the topic of your mid-term
paper.
10/17 Lesson 5: "Viral Marketing"
TMI: "The Masque of Red Death"
(p.26-28)
Regular Test 2
10/24 Lesson 5: "Viral Marketing"
TMI: "The Masque of Red Death"
(p.29-32)
10/31 Lesson 9: "Adventure Tourism"
TMI: "William Wilson" (p.33-37)
Discussion: Somebody / Nobody
Fashion / Business

MID-TERM 11/7 MID-TERM EXAM

The Green World

11/14 Lesson 2: "Green Profits"
TMI: "William Wilson" (p.38-41)
11/21 Lesson 2: "Green Profits"
TMI: "William Wilson" (p.42-48)

Public Media

11/28 Lesson 7: "The Gossip Media"
TMI: "The Fall of the House of Usher"
(p.1-5)
Regular Test 3
12/5 Lesson 7: "The Gossip Media"
TMI: "The Fall of the House of Usher"
(p.5-10)
12/12 Lesson 8: "Running a SOHO"
TMI: "The Fall of the House of Usher"
(p.11-15)
Regular Test 4
12/19 Lesson 8: "Running a SOHO"
TMI: "The Tell-Tale Heart" (p.49-51)

Reviewing
&
Refreshing

12/26 Public Media
TMI: "The Tell-Tale Heart" (p.52-54)
Regular Text 5
1/2 Among the Topics
Group Reports

	1/9 DAY OFF 1/10 FINAL EXAM		Regular Text 6 FINAL WEEK 1/9 DAY OFF 1/10 FINAL EXAM
--	-----------------------------	--	---

尊重智慧財產權，請勿非法影印。